
W odpowiedzi na petycję poinformowano, iż na chwilę obecną gmina Drezdenko nie 

przewiduje budowy wakeparku, ponieważ posiada plany dotyczące wykorzystania środków 

budżetowych przeznaczonych na rozwój bazy sportowej. Uwzględniając możliwości finansowe 

gminy Drezdenko oraz koncepcję wykorzystania środków budżetowych na promocję i rozwój 

kultury fizycznej na obecnym etapie nie ma możliwości realizacji wskazanego w petycji 

zadania. Konstruując budżet nikt z mieszkańców Drezdenka i okolic nie złożył wniosku 

dotyczącego budowy wakeparku, jednakże w przyszłości nie wykluczamy możliwości realizacji 

takiego przedsięwzięcia. 

 

 


